
Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Mariehøj 20.01.2022 
Tilstedeværende:  
Søren, Jørn, Klaus og Michael (referent) 
Nikolaj har meldt afbud grundet Corona 
 
Agendaen for mødet: 
 
1) Siden sidst 
Bestyrelsen har kontaktet kommunen, for at få formandens email tilknyttet kommunens 
email service/udsendelse, da vi har oplevet at enkelte mails ikke er fremkommet. 
 
2) Henvendelser fra medlemmer 
Vi har fået to henvendelser fra medlemmer der gerne ser at deres bemærkninger fra 
generalforsamlingen 2021 bliver omformuleret i referatet. 
Bestyrelsen har sendt ny formulering til godkendelse til begge medlemmer, hvoraf en af 
disse har godkendt. 
Ved den kommende generalforsamling vil det blive adviseret at rettelserne har fundet sted 
og at ændringerne kan læses på hjemmesiden 
 
3) Generalforsamling 2022 
Det undersøges om Korsagergaard er ledig d. 30. marts 
 
4) Regnskab 
Ved gennemgangen af regnskabet for 2021 er der intet at bemærke og foreningen ender 
med et budgetteret underskud på kr. 2.823 
For 2022 budgetteres der med et underskud på kr. 3.800, hvilket vil bringe foreningens 
kassebeholdning ned under kr, 20.000. 
Det overvejes derfor af bestyrelsen at der anmodes om et højere kontingent ved 
førstkommende generalforsamling. 
Bestyrelsen afventer dog dette initiativ til foreningen har modtaget forslag med budget, fra 
udvalget for fællesarealer, der blev nedsat på sidste generalforsamling. 
 
5) Fjernvarme møde 
Vallensbæk Fjernvarme Nord holder informationsmøde om udvidelse af vores 
fjernvarmeområde. d. 31. januar. 
Foreningens medlemmer er alle inviteret og bestyrelsen deltager ved Klaus. 
 
6) Evt. 
Intet at bemærke 
 
Mødet afsluttes kl. 21:06 
 


